
 

 

Raadsinformatiememo, in het kader van de actieve informatieplicht van het college Pagina 1 van 2 

 

MARJOLIJNRaadsinformatiememo 

Effecten prioritering woningbouw zichtbaar 

 

 

 

 

 

Datum 

Ons kenmerk 

Aan 

Kopie aan 

Van 

Steller 

Onderwerp 

 

woensdag 1 maart 2023 

23.017100 

De gemeenteraad en steunfractieleden 

 

S.C. Kruijer 

Marjolijn van Erkelens 

Raadsinformatiememo Effecten prioritering woningbouw zichtbaar 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

De gemeente Schagen heeft een grote ambitie op het gebied van nieuw te bouwen woningen. 

In het coalitieakkoord van de gemeente is opgenomen om in de periode 2022 tot 2026 te starten 

met de bouw van 1600 wooneenheden. Dit is nodig om een belangrijke bijdrage te leveren aan 

het grote tekort aan woningen in Schagen. De eerste stappen om nieuwe 

woningbouwprojecten op te starten zijn het afgelopen half jaar gezet. Het creëren van 

wooneenheden door splitsen, transformeren en kleine particuliere initiatieven gaan 

onverminderd door. In deze memo informeren wij u over de stand van zaken. 

 

We hebben in onze gemeente veel initiatiefnemers met plannen die op de grote vraag naar 

woningen willen inspelen en nieuwe woningen willen bouwen. Deze plannen zijn zeer welkom 

omdat de opgave om woningen te realiseren groot is. We waarderen het ook zeer dat 

initiatiefnemers hier tijd en energie in steken. Temeer daar vanwege verschillende factoren, zoals 

wet- en regelgeving, planvorming ook risico’s kent.  

 

Maar er is ook een ander probleem, waar we bij deze nieuwe plannen tegenaan lopen. Er is niet 

voldoende capaciteit in personeel beschikbaar om alle woningbouwprojecten op te pakken. 

Overigens is dit niet alleen iets wat bij de Schagen speelt, maar in heel Nederland. Hierdoor heeft 

het college op 7 juni 2022 een besluit genomen om nieuw op te pakken woningbouwinitiatieven 

te prioriteren. De beschikbare capaciteit wordt nu zo goed mogelijk ingezet doordat vooraf 

wordt bepaald welke initiatieven het beste bijdragen aan de ambities en daarom als eerste aan 

de beurt zijn.   

 

Een half jaar na het collegebesluit kan het college trots melden dat de volgende 

woningbouwprojecten en ontwikkelvisies zijn opgepakt:  

• de ontwikkelvisie Petten, waarin de plannen van 2 initiatiefnemers, Zeeman/Scholten en 

Wooncompagnie, worden betrokken;  

• de ontwikkelvisie Callantsoog, waarin het planidee van de Klankbordgroep Callantsoog 

wordt betrokken;  

• de ontwikkelvisie zuidelijke kernen is in voorbereiding, waarbij de initiatieven van o.a. 

Bouwend Waarland, Zeeman Vastgoed en Lunee Vastgoed worden betrokken.   

• de ontwikkelvisie stad Schagen, waaruit meerdere nieuwe planontwikkelingen zullen 

volgen. Voor de gebiedsontwikkeling Schagen-Oost is de projectopdracht in 

voorbereiding. Hierover is uw raad op 27 maart jl. ingelicht.  
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Voor de Stad Schagen, Petten en Callantsoog wordt er volop gewerkt aan de ontwikkelvisies. 

Voor de zuidelijke kernen, Warmenhuizen, Tuitjenhorn en Waarland, zijn de voorbereidingen in 

volle gang. Ook is er gewerkt aan een aantal projecten, wat overigens nog niet altijd zichtbaar is 

voor de buitenwereld.  

 

Gezien de enorme problemen in de vraag naar woningen, is dit goed nieuws. Het college werkt 

aan een situatie waarin wel direct alle projecten kunnen worden opgepakt. Op dit moment 

bevinden zich nog 2 projecten op de wachtlijst en zijn 3 projecten intern in voorbereiding.  

 

Overigens is het goed te melden dat het huidige woningbouwprogramma voorziet in voldoende 

woningen conform het coalitieakkoord. We zijn een informatieavond voor uw raad aan het 

voorbereiden om u bij te praten over de voortgang van het programma wonen en het 

woningbouwprogramma.  

 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Simco Kruijer 


